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David Pifarré: 'Amb les hores que es plantegen pel toc de queda no crec que tingui gran
influència'

El santcugatenc David Pifarré ha explicat a Cugat Mèdia que
rep la notícia de l'aplicació del toc de queda amb
'escepticisme' i posa en dubte que les hores plantejades
provoquin 'gran influència'. Així i tot, Pifarré ha afirmat que
la ciutadania ha de fer 'el que els governants diguin'.
Conscient que les noves restriccions poden anar a més i que
pugui derivar en un nou confinament total, el santcugatenc ha
assegurat que 'no quedaria més remei' que assumir-lo si 'és la
solució'.
	
	
	

Les frases més destacades de David Pifarré
"La notícia del toc de queda la rebo amb una mica d'escepticisme; de si servirà per res o no".
"Amb aquestes hores que s'estan plantejant no crec que tingui gran influència, però farem el que els
governants ens diguin que hem de fer".
"Espero no anar a pitjor. El que poso en dubte és que serveixi per anar a millor".
"Fa molta mandra tornar a un nou confinament, però si aquesta és la solució, no quedarà més remei".
"Fins ara no ens hem contagiat però el risc hi és. Hi ha companys de feina, a l'escola dels fills, els veïns... el
virus hi és i s'ha d'anar amb molta cura".
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